
Nog steeds geen PvdA-inloop bij Schafrath 
 
In ons laatste bericht gingen wij ervan uit dat wij onze maandelijkse PvdA-inloop in 
september zouden kunnen hervatten. Helaas, Corona gooit nog steeds roet in het eten. 

Een gedachtewisseling met een groep over politiek met 1,5 meter afstand wordt, binnen of buiten op 
het terras, al gauw wat luidruchtig en dus storend voor de andere gasten. En dat willen we Schafrath 
niet aandoen. 
 
In voorbereiding op de komende raadsvergadering hadden wij het aanstaande vrijdag graag met u 
gehad over hoe wij Nuenen duurzaam krijgen, over hoe het nu moet met de Opwettenseweg, zeker 
nu er veel kinderen op weg naar de nieuwe b.s. Het Mooiste Blauw de Opwettenseweg moeten 
oversteken. En over hoe het nu staat met de voortgang van de plannen voor de Hongerman. Kortom, 
gespreksstof genoeg. Wij zoeken nu naar een alternatieve manier van communiceren, mogelijk 
digitaal via Zoom of Skype. We komen dus zeker bij u terug.  
 
Natuurlijk kunt u, als u bovenstaande onderwerpen of andere Nuenense zaken aan de orde wilt 
stellen, contact opnemen met de PvdA-fractie,  jan.wesenbeek@gmail.com of 
r.thomassen@hotmal.com. Voor algemene informatie zie onze website www.nuenen.pvda.nl. 
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